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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 6. juni 2024 

 

Referat af bestyrelsesmøde onsdag den 4. juni 2024 

Mødet blev afholdt hos Kristian, 92. 

Deltagere: Anne Kofoed; Kristian Mathiasen; Erik Mørup; Peter Mandrup Jensen samt Frank 

Rygaard. Afbud: Christine Jensen. 

 

1. Godkendelse af referat af møde den 10. april 2024 

Referatet var udsendt inden mødet. Referatet blev godkendt. 

2. Plan for trampolin 

Bestyrelsen har flere gange drøftet de muligheder og udfordringer, der nogle gange har været 

omkring trampolinen. Efter at der sidste gang blev konstateret skader på dugen, på fjedrene og 

på den sikkerhedsafdækning, der omkredser dugen, blev trampolinen midlertidigt lukket.  

 

Bestyrelsen drøftede sagen, og på baggrund af, at der nu gennem to år er gjort en meget stor 

indsats for at få forholdene omkring trampolinen til at fungere, besluttede bestyrelsen, med 

beklagelse, at nedlægge trampolinen. Bestyrelsen finder desværre ikke, at der er gode og 

realistiske muligheder for at få tingene til at fungere ordentligt og tilfredsstillende, så derfor 

beslutningen om at nedlægge aktiviteten. 

 

Bestyrelsen besluttede samtidigt på et tidspunkt i efteråret at drøfte, hvilke andre muligheder 

der kan være for at udvikle fællesområdet, så det bliver til endnu større gavn og glæde for 

foreningens medlemmer. 

 

3. Drøftelse af muligheder for ny aftale om tv/internet 

Bestyrelsen har været i dialog med YouSee om mulighederne for en (n) aftale om tv/internet 

for at se, om der kan indgå en ny, attraktiv aftale. Bestyrelsen vurderer, at det vil være 

vanskeligt at skaffe minimum 80 pct. tilslutning til en ny aftale, så YouSee spørges (af Kristian) 

om alternative muligheder. 
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4. Start af næste etape af p-plads-renovering 

Bestyrelsen har fået bekræftet fra entreprenøren, at arbejdet starter i august måned. Et par 

uger inden start orienteres foreningens medlemmer gennem Nivåvænge Nyt om det præcise 

tidspunkt. 

 

5. Sct. Hans 2024 

Der arrangeres grill og bål efter det traditionelle koncept: 

 

• Grill fra kl. 18 (Frank kører grill og bord/bænkesæt til Engen 

• Bål ved et (mindre) læs brænde, som Frank rekvirerer 

• Erik står for optænding af grill 

• Bål kl. 20.00 – Erik har sangark med 

6. Gensidig orientering og eventuelt 

• Tv er anskaffet til Bunkeren 

• Internet og ”den lille tv-pakke” er bestilt til Bunkeren 

• På forespørgsel fra medlem af foreningen svarer bestyrelsen, at der vil ske ”opmaling” af 

fodgængerfeltet på sydsiden af fællesarealet 

•  Kommunen har indbudt til møde 10/6 til start af drøftelse af Niverødvej i forbindelse med 

ny Nivå bymidte (Anne og Erik deltager) 

• Frank orienterede om prototype til ”hat” til udluftningerne fra kloakkerne (rotte-

forebyggelse) – bestyrelsen vurderer, om det er en hensigtsmæssig løsning og beslutter det 

videre i sagen 

 

 

Ref.  Peter 


